



我也不是吃素的啦! Don't Piss Me Off!

厚題指導老師 │ 施文禮 Wing-Ly Shih

團隊成員 |



顏 威 翔 Wei-Xiang Yan B10532035@gemail.yuntech.edu.tw 視覺整合 | 文案企劃 | 包裝設計



曹 璋 庭 Wei-Ting Tsao B10532029@gemail.yuntech.edu.tw 角色設計 | 影片剪輯 | 編排設計

「不怕神一樣的對手,只怕像豬一般的隊友!」

豬隊友比誰都可怕,但他們無所不在,不論職場、校園還是家庭都可以遇到他們,每天面對繁忙的生活之外,還要被各式各樣的豬隊友們雷到不行,而善良的我們卻為了和氣發大財選擇忍氣吞聲,就算憋到心臟麻痺也要笑著說沒關係,是在哈囉??如果他們是塊豬肉,我一定要狠狠地打爆他們!!

With friends like that, who needs enemies?"

Stupid teammates are scarier than anyone else and they are omnipresent. We can meet them at the workplace, campus and family. In addition to facing a daily busy life, we are slackened by various stupid teammates. The kind people choose patience in order to keep harmony. We always say "It's OK." even if we are so furious. Excuse me?? If they are real pork, I will definitely beat them to death!!

169



我們從中挑選出職場、校園以及家庭會遇到的豬隊友做為洩憤角色,我們可以依照自己遇到的狀況及對象去選擇包裝,不同的角色則有不一樣的食譜,而食譜最後會附上一句反嗆角色的文案,讓你好好地出一口氣。

We selected people that we might meet in the workplace, campus and family as venting roles. We can choose the packaging according to the situation encountered. Different characters have different recipes and the recipe will be accompanied by a role-specific sentence, which will calm you down.





在生活中一定免不了與豬隊友共事,為了以和為貴,我們常常忍氣吞聲,無處發洩負面情緒及怒氣。所以我們設計一系列幽默諷刺的圖文包裝,結合豬肉打拋的概念,讓我們在捶打包裝時也能洩憤。而包裝上的封條背面則是食譜料理,讓你洩憤完還能製作一道料理補充能量,再去面對這些鳥事情。

It is inevitable to work with stupid teammates in life. In order to get along with them peacefully, we often suffer because our negative emotions and anger can't be let out. For this reason, we designed a series of humorous and ironic graphic packaging. The concept of thrashing pork was adopted for this packaging, so that we can vent our anger when we beat it. There is a plate on the back of the note on the package, so you can make a dish to add energy after venting your anger and then confront those bad things.































Ctrl C Ctrl V

































